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Рассматривается система публичного управления и правосудия, сформировавшаяся на территории Северо-Восточной 

Руси в период нахождения ее под внешней властью монгольских ханов. В рамках исследуемого исторического периода 

выделяются три уровня организации и осуществления административной и судебной власти: внешний ордынский, 

великокняжеский и удельно-княжеский, дается историко-правовая характеристика каждого из них.
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The article examines the system of public administration and justice that was formed on the territory of North-Eastern Russia 

during the period when it was under the external power of the Mongol khans. Within the framework of the historical period under 

study, three levels of organization and implementation of administrative and judicial power are distinguished: the outer Horde, the 

Grand ducal and the specific princely, the historical and legal characteristics of each of them are given.
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